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Co o nás říkají?Co o nás říkají?

Spokojené dítě - spokojený rodič

Když nastal čas rozhodnutí, kam naše dcera půjde do
školy, váhali jsme...dá se říct, že dcera se rozhodla
sama. Chtěla jít do ZŠ Církvice spolu s ostatními
kamarády ze školky. Musím uznat, že to bylo nejlepší
rozhodnutí. Každým rokem pozorujeme pokroky v
učení, ale i v sebeovládání a budování vlastního já,
což je v dnešní době velmi důležité. Dcera se do školy
moc těší. A když je spokojené dítě, jsou spokojeni i
rodiče. Děkujeme celému kolektivu ZŠ Církvice za
přátelskou atmosféru, která ve škole vládne ♥.

Podpora a respekt

Při výběru školy pro syna jsme hledali místo, kde
probíhá kvalitní výuka, a kde se zároveň bude cítit
podporován a respektován. Základní škola v Církvici
nás oslovila svým přístupem k dětem, výukou a
přátelskou atmosférou. Líbí se nám pestrá a
projektová výuka, která podporuje jak týmovou
práci, tak i rozvoj individuálních schopností. Metody
jako Hejného matematika a Sfumato nám byly
vysvětleny na setkáních pro rodiče, kde jsme zjistili,
že obavy z neznámé výuky nejsou nutné. Jsme s
touto školou opravdu spokojeni a rádi ji
doporučujeme dalším rodičům, kteří hledají pro své
dítě podporující a příjemné prostředí. 

Samostatnost, odpovědnost a růst

Už od první chvíle, kdy syn ve škole absolvoval zápis
do první třídy, jsem nadšená. Způsob výuky i
komunikace s dětmi a rodiči naprosto předčily má
očekávání. Přístup učitelů skvěle napomáhá v
budování samostatnosti a zodpovědnosti, syn zvládá
většinu školních povinností sám a s chutí. Vyhovuje
nám známkové i slovní hodnocení, příležitosti pro
růst v předmětech, které ho baví, množství času,
které děti tráví venku i rodičovské schůzky ve formě
Trojlístků. Jediné, co mě mrzí je to, že je škola jen do
páté třídy.

Proč zvolit vesnickou školu?

Do ZŠ Církvice dcera přestoupila z velké městské
školy. Přestupovala jako uzlíček nervů, který školu
vnímal jako nutné zlo. Povinnost chodit do prostředí,
kde se nikomu nedá věřit, provázel každodenní pláč a
psychosomatické potíže.  
Rozhodnutí pro změnu bylo těžké, ale záhy jsme
poznali, že nejlepší jaké jsme mohli udělat. Během
pár dnů se do nové školy začala těšit a už to tak
zůstalo. Pokud mám za sebe něco vyzdvihnout, tak je
to v této škole práce s emocemi, vztahy a budováním
pocitu bezpečí. Vidím, jak nám před očima vyrůstá
dítě, které se nebojí říci svůj názor, zajímá se o to, jak
se cítí druzí a navrhuje řešení problémů vrstevníkům i
dospělým. Věřím, že to je v dnešní době možná
největší devíza pro úspěšné vykročení do velkého
světa. Děkuji všem ve škole za to, jakou cestou do
života naše děti vedou.

Malý kolektiv a rodinný přístup

Když jsme se rozhodovali o výběru školy, tak pro nás
byla prioritou vzdálenost, malý kolektiv a rodinný
přístup. Dcera je zdrženlivá, stydlivá, nevěří si a ve
velké škole ve městě by se trápila. Dcera je ve škole
velmi spokojená, ještě se nestalo, že by se jí do školy
nechtělo. Způsob výuky ji moc baví a i domácí úkoly
dělá moc ráda. Školu nebere jako nutnost a
povinnost, je to pro ni zábava a ráda se účastní všech
akcí, které škola pořádá.
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Prostor pro objevování 

Vážená paní ředitelko, vážení pedagogové, dovolte
mi vyjádřit vděčnost za práci, kterou vykonáváte ve
vaší škole. Můj syn navštěvuje druhou třídu a s
čistým svědomím mohu říci, že jsme jako rodiče
nadšeni z toho, jakým způsobem se na Vaší škole děti
vzdělávají a rozvíjejí. Oceňujeme především
individuální přístup k dětem a pečlivý důraz na jejich
potřeby a osobnostní růst. Metoda Sfumato, kterou
používáte při výuce čtení, nám jako rodině ukázala,
jak se i složité dovednosti dají osvojit hravou a
přirozenou cestou. Stejně tak Hejného metoda v
matematice podporuje u celé rodiny, především u
našeho syna objevování a logické přemýšlení, což je
pro jeho další vzdělávání neocenitelné. Vaše zapojení
do ekologických a společensky prospěšných
projektů, jako je Recyklohraní, je dalším důkazem
toho, že vzdělávání na Vaší škole má hlubší smysl.
Děti nejen získávají znalosti, ale učí se také
odpovědnosti vůči sobě, druhým i přírodě. Co však
vnímáme jako nejdůležitější, je celková atmosféra ve
škole. Prostředí, které na Vaší škole vytváříte, je
respektující, bezpečné a přátelské. Díky tomu náš syn
chodí do školy rád, nebojí se ptát, učí se s radostí a
nachází podporu, kdykoli ji potřebuje. Děkuji Vám za
to, že jste dokázali vytvořit školu, která v dětech
probouzí nadšení pro učení a poskytuje jim pevné
základy pro jejich budoucí život. Velmi si vážím
Vašeho úsilí a pevně věřím, že tento styl výuky a
především Vašeho přístupu, bude inspirací pro další
vzdělávací instituce.

Škola hrou, zábava a legrace

Je to škola hrou. Je to škola plná zábavy, legrace. I
když sem šlo moje dítě se spoustou už naučených
znalostí a dovedností, tak každý den přijde s nějakou
novou zkušeností, s nějakou novou dovedností a
opravdu nám to doma velmi nadšeně prezentuje a
my jsme moc spokojení rodiče.

Motivace  a individuální přístup

Dle mého, je Základní škola v Církvici skvělé místo
pro vzdělávání a rozvoj dětí. Škola nabízí přátelskou a
podpůrnou atmosféru, kde se žáci cítí vítáni a
motivováni k učení. Pedagogický tým je profesionální
a vždy ochotný pomoci, což přispívá k pozitivnímu
prostředí ve třídách. Učitelé mají individuální přístup
k dětem, a to je velkým plusem pro každého žáka, ať
už má jakékoliv potřeby nebo zájmy.
Infrastruktura školy je moderní a dobře udržovaná.
Třídy jsou prostorné a vybavené potřebnými
pomůckami. Škola také pravidelně organizuje různé
mimoškolní aktivity, které podporují osobní růst žáků
a jejich zájem o různé oblasti – od sportu až po
kulturu.
Děti si ve škole vytvářejí pevná přátelství a rozvíjejí
důležité životní dovednosti. Základní škola v Církvici
je tak ideálním místem pro začátek školní cesty.
Přeji, ať se daří celé škole a budoucí žáčci jsou
spokojení.

Jsme tým a táhneme za jeden provaz

Naše dcera chodí do školy ráda. Má ráda paní
učitelky, které ji hodně naučily a zároveň vyřeší
problémy. Ochotně se přizpůsobí a když se něco děje
ve škole, řeší se to v klidu. Myslím, že tato škola je
dobrá, nic bych neměnila. Všichni táhnou za jeden
provaz. Jsou dobrý tým.

Naše společná cesta za vzděláním s důvěrou 

Základní školu v Církvici určitě doporučím každému,
kdo chce mít důvěru a jistotu v to, že jeho dítě je v
profesionálních a zkušených rukou týmu, který se
snaží dělat opravdu maximum pro své děti a připravit
je na další cestu za vzděláním.
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Přestup na druhý stupeň

Žáci byli z prvního stupně dobře připraveni, během 1. pololetí nenastal v hlavních předmětech žádný problém s
provázaností učiva. Učivo prvního pololetí šestého ročníku zvládli všichni žáci, vyhověli požadavkům učitelů,
rovněž v matematice se dobře adaptovali na jiný způsob výuky. Vážné kázeňské problémy nenastaly. Celkově
jsou bývalí církvičtí žáci více než spokojení. (Vyjádření Základní školy Čáslav, Masarykova)


